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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 .
(II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Fazekas Sándor Miniszter Úrhoz „Közmunkában szabad pusztítani a
természetet?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóhírek szerint parkrekonstrukció címén, közel egymilliárd forint értékű uniós
támogatással engedély nélkül dolgozó közmunkások irtották ki a védett debreceni Nagyerd ő
aljnövényzetét . A munkások feladata a nem őshonos cserjék gyérítése lett volna, hozzáértés é s
megfelelő szakmai irányítás híján azonban a cserjeszint összes növényét elpusztították ,
ráadásul az avart és a talaj felső rétegét is felforgatták, telelő rovarok és kétéltűek sokaságát
megsemmisítve .

A Nagyerdőben ráadásul nem ez az egyetlen természetkárosító beavatkozás, amelyre az
önkormányzat sort kerített: védett növények termőhelyét lebetonozták, a Békás-tó környékét
szintén betonréteggel takarták, az őshonos mocsári nőszirmok helyett afrikai származás ú
kafferliliomokat ültettek, a területre az őshonos tölgyek helyett bükköt telepítettek .

Kérem, hogy a fentiek kapcsán tájékoztasson róla ,

Milyen álláspontra helyezkedett az illetékes természetvédelmi hatóság az említet t
beavatkozásokkal kapcsolatban ?
Amennyiben a közmunkában történ ő cserjeirtásra nem volt természetvédelmi hatóság i
engedély, milyen hatósági szankciókra számíthat a természetkárosítást elkövető
önkormányzati kommunális cég?



Hogyan történhetnek meg sorozatban a fentiekhez hasonló cselekmények egy
természetvédelmi oltalom alatt álló, Natura 2000-esterületen anélkül, hogy a
természetvédelmi hatóság közbelépne ?
Mi az oka, hogy a hatóság soha nem emeli fel a szavát a közmunkában történ ő
természetkárosítás (árterek letarolása a fészkelési id őszakban stb .) ellen?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2015 . március 12 .

Szabó Tímea
Független országgy űlési képviselő
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